
 
تئــاتر

بهزاد  صدیقی:
 جشنواره »اکبر رادی« 

معطل بودجه است
سخنگو و مدیــر اجرایی بنیاد اکبر رادی 
می گوید: برگزاری جشنواره تئاتر اکبر رادی 
در انتظار مشخص شدن بودجه آن از جانب 
اداره کل هنرهای نمایشی است. بهزاد صدیقی 
در آستانه سالروز تولد اکبر رادی که یکی از 
مهم ترین ستون های ادبیات نمایشی ایران 
است، توضیحاتی را درباره عملکرد بنیاد رادی 
ارائه داد. او افزود: بنیاد رادی هم مانند بسیاری 
از مراکز خصوصی و موسسات فرهنگی در دوران 
کرونا عملا تعطیل بود و مهم ترین فعالیت ما 
در این مقطع، چاپ یک کتاب و راه اندازی 
سایت بنیاد رادی بود. صدیقی ادامه داد: 
برای برگزاری جشنواره تئاتر اکبر رادی در 
سالجاری هم برنامه ریزی کرده ایم و فراخوان 
این جشنواره آماده انتشار است ولی منتظر 
حمایت شایسته ای از جانب اداره کل هنرهای 
نمایشی هستیم چراکه نمی خواهیم صرفا یک 
جشنواره برگزار کنیم بلکه این جشنواره باید 
در شأن نام اکبر رادی و دیگر همکاران هنرمند 
ما در حوزه تئاتر باشد و بتواند جریان سازی 
کند. او در عین حال تاکید کرد که این جشنواره 
در صورت برگزارشدن در سالجاری همچنان 
بخش صحنه ای نخواهد داشت. صدیقی اضافه 
بخش  کرونایی  شرایط  به دلیل  قطعا  کرد: 
بخش های  ولی  داشت  نخواهیم  صحنه ای 
دیگری مانند سمینار مقالات رادی شناسی، 
مسابقه نمایشنامه نویسی، نمایش رادیویی و 
نمایشنامه خوانی، قابل برنامه ریزی و برگزاری 
است. او درباره زمان موردنظر برای برگزاری این 
جشنواره هم توضیح داد: تلاش مان بر این است 
که این جشنواره دیماه برگزار شود ولی همانطور 
که گفتم منتظر مشخص شدن میزان مساعدت 
اداره کل هنرهای نمایشی هستیم که اگر تا 
یکی دو هفته آینده معین شود، می توانیم برای 
برگزاری جشنواره برنامه ریزی کنیم. صدیقی 
اضافه کرد: برای ترجمه آثار ایشان به چند 
زبان برنامه ریزی کرده ایم که طبیعتا زبان های 
انگلیسی و فرانسوی در اولویت هستند. او با 
بیان اینکه بنیادهایی مانند بنیاد رادی عموما 
بودجه ای در اختیار ندارند، خاطرنشان می کند: 
این بنیاد بعد از 10 سال هنوز حتی دفتری هم 
در اختیار ندارد و طبیعتا اجرای برنامه های آن 
نیازمند حمایت های مالی مراکزی مانند اداره کل 
هنرهای نمایشی، شهرداری یا هر مکان دیگری 
است که حمایت از فعالیت های فرهنگی در شرح 

وظایف شان تعریف شده است.
 مسئولان به مفاخر ارج  بگذارند

صدیقی یادآورشد: جلد پنجم، ششم و هفتم 
کتاب رادی شناسی هم آماده تحویل به ناشر است. 
برنامه های دیگری هم  داریم ولی منتظر عادی شدن 
شرایط هستیم که بتوان با فراغ بال آنها را اجرایی کرد. 
این عضو هیات مدیره بنیاد رادی که پیش از این هم 
از نامگذاری خیابان رادی در سکوت خبری انتقاد 
کرده بود، باردیگر گله های خود را در این زمینه بیان 
کرد. صدیقی یادآورشد: نامگذاری خیابان »یگانه« 
در نزدیکی خانه هنرمندان ایران به نام اکبر رادی، 
برنامه ای بوده که سال ها پیش از کرونا درخواست آن 
به شهرداری منطقه 6 ارایه شده است. البته انتخاب 
ما این خیابان نبود ولی به هر حال تغییر نام خیابان ها 
محدودیت های بسیاری دارد. به عنوان نمونه امکان 
تغییر نام خیابان هایی که به نام شهدا، شهرها، کشورها 
یا اقشار خاصی باشند، وجود ندارد. تمایل اولیه ما، 
نامگذاری خیابان محل سکونت آقای رادی به نام 
ایشان بود ولی از آنجاکه این خیابان به نام یکی از 
شهدای عزیز کشور است، چنین چیزی ممکن نبود. 
در وهله بعد، درخواست ما انتخاب یکی از خیابان های 
اطراف بلوار کشاورز بود که این هم میسر نشد و در 
آخرین درخواست، خیابان سپند را مطرح کردیم که 
آن زمان مورد موافقت قرار نگرفت و بهانه هایی آوردند 
ولی به تازگی دیده ایم این خیابان به نام یکی  دیگر از 
مفاخر کشورمان شده است. قطعا ایشان هم خدمات 
شایسته ای به فرهنگ کشورمان ارائه کرده اند و حتما 
باید خیابانی به نام شان نامگذاری می شد ولی دلگیری 
ما بهانه هایی است که برای ما آوردند. او با اشاره به 
همراهی های محمد جواد حق شناس رئیس وقت 
کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای شهر تهران 
ادامه داد: ایشان همواره به بنیاد رادی و خانواده 
ایشان ارادت داشته و دارند و همیشه لطف شان شامل 
حال ما شده ولی نمی دانم چه محدودیتی داشتند 
که نامگذاری خیابان آقای رادی بدون اطلاع رسانی 
قبلی انجام شد آن هم در شرایطی که هنوز تابلوی 
قبلی بر این خیابان بود تا اینکه سرانجام تابلوی قبلی 

برداشته شد. 

کوتــاه 
 آخرین وضعیت 

»عزت ا… مهرآوران«
فرزند عزت ا… مهرآوران درباره وضعیت سلامتی 
پدرش بیان کرد که روند فعالیت ویروس متوقف 
شده است اما او همچنان در وضعیت نیمه هوشیار 
به سر می برد. هژیر مهرآوران بیان کرد: پیش از این 
لوله ونتیلاتور به حنجره پدر وصل بود اما برای اینکه 
حنجره اش اذیت نشود لوله ونیتلاتور از طریق نای به 
او وصل شده است. وی با اشاره به خواب مصنوعی 
»مهرآوران« نیز گفت: پزشکان می خواهند میزان 
داروی خواب آور را کم کنند تا ببینند واکنش بدن 
چطور است و قرار شد در یکی ۲ روز آینده این کار 
تکرار شود، تا زمانی که پدر در حالت هوشیاری نتواند با 
دستگاه نفس بکشد نگرانی درباره وضعیت وی همچنان 
وجود دارد. مهرآوران یادآورشد: پدر همچنان در حالت 
نیمه هوشیار و در بخش مراقبت های ویژه قرار دارد. 
خوشبختانه روند فعالیت ویروس کاملا متوقف شده و 
حتی عکس ریه او نشان می دهد رو به بهبود است؛ اما 
واکنش بدن همخوانی چندانی نسبت به این بهبودی 

ریه ندارد.

همسر فتحعلی اویسی اخباری را که 
پیرامون این هنرمند در رسانه ها منتشر شده 
است، تکذیب کرد. به گزارش »صداوسمیا« 
خانم مهرانگیز بهرامی گفت: همسرم به 
هیچ وجه به کما نرفته و تنها دلیل مراجعه 
او به بیمارستان به دلیل مشکل قلبی بوده 
که چندین سال با انٓ درگیر است، چند روز 
ی سی یو سپری کرد و خوشبختانه  را در آ
به بخش عمومی منتقل شده است. خانم 
بهرامی افزود: خداراشکر شرایط تحت 
کنترل است و هیچ نگرانی وجود ندارد. 
ضمن اینکه برخی گفته اند که همسرم به 
کرونا دچار شده است که صحت ندارد و وی 
تنها به دلیل مشکلات قلبی به بیمارستان 
مراجعه کرده است. همچنین به گفته، 
ولی اویسی از دستیاران کارگردان سینما 
و برادرزاده فتحعلی اویسی، این هنرمند 
به زودی و با تایید پزشکان از بیمارستان 

مرخص خواهد شد. 

تکذیب شایعات درباره 
»فتحعلی اویسی« 

یازدهمین جشنواره بین المللی فیلم 
پکن جایزه بهترین بازیگرنقش مکمل خود 
را به شهاب حسینی اهدا کرد. فستیوال 
بین المللی فیلم پکن با معرفی بهترین های 
خود به یازدهمین دوره اش خاتمه داد. این 
جشنواره با اهدای جایزه بهترین بازیگر 
مرد نقش مکمل به شهاب حسینی برای 
بازی در فیلم »اولین برف« ساخته حامی 
رمضان محصول فنلاند از وی تجلیل 
کرد. این فیلم همچنین جایزه بهترین 
موسیقی را برای توماس نیکینن دریافت 
کرد. جشنواره بین المللی فیلم پکن فیلم 
»آن سوی آسمان ها« ساخته لیو ژیهای را 
به عنوان بهترین فیلم امسال انتخاب کرد و 
جایزه بهترین کارگردان جشنواره را نیز به 
»آن .دری .زایتسف« برای فیلم »دفترچه 
خاطرات محاصره« از روسیه اهدا کرد. این 
در حالی است که این جشنواره امسال با 

تمرکز بر سینمای روسیه برپا شد.

سریال »خوشنام« به تهیه کنندگی احمد 
زالی و به کارگردانی علیرضا نجف زاده با 
قلم فهیمه سلیمانی برای شبکه یک سیما 
درحال تولید است. علیرضا نجف زاده 
کارگردان سریال »خوشنام« که این روزها 
در حال تصویربرداری است درباره روند 
تولید آن بیان کرد: به تازگی حمید لولایی به 
جمع بازیگران این سریال تلویزیونی پیوسته 
است و کماکان انتخاب بازیگران ادامه دارد. 
همچنین قرار است به زودی بازیگران چند 
نقش اصلی دیگر نیز به این پروژه اضافه 
شوند. وی درباره لوکیشن تصویربرداری 
نیز عنوان کرد: کماکان گروه در لوکیشن 
خانه اصلی )خانه شهرام( حوالی میدان قیام 
در حال تصویربرداری هستند و با گذشت 
چند جلسه کار در این لوکیشن و با پیشرفت 
فیلمنامه، قصه »خوشنام« در لوکیشن های 

متعدد دیگر نیز تصویربرداری خواهد شد.

جایزه جشنواره پکن برای 
شهاب حسینی 

 حمید  لولایی 
بازیگر »خوشنام«

رو بــه رو
مرجانه  گلچین: 

 کارگردان ها 
ریسک نمی کنند

مرجانه گلچین به سریال »بزنگاه« ساخته رضا عطاران اشاره 
و بیان کرد که هنوز این سریال را بیشتر دوست دارد. مرجانه 
گلچین، بازیگر که مهمان برنامه »سریالیست« با اجرای پدرام 
کریمی بود، گفت: چشم بسته می گویم »بزنگاه« را از دیگر 
کارهایم بیشتر دوست دارم. البته همه کارهایم را دوست دارم 
اما برگشت جدی من به بازیگری با »بزنگاه« شروع شد. قبل از 
آن هم یکی دوکار بازی کرده بودم. وی ادامه داد: قصه این سریال 
را دوست دارم و فکر می کنم نقطه شروع مجدد بازیگری من 
می تواند یک نقطه حساس و عطف در کارنامه کاری من باشد. 
بعداز سال ها که برای چندمین بار بازپخشش را تماشا می کنیم، 
در خروجی کار می بینیم استانداردهای لازم رعایت شده، بازی ها 
خیلی خوب و یکدست است. اگرچه قصه اصلی ما نیست و خیلی 
با خط اصلی داستان فاصله دارد اما خروجی خوبی داشت. گلچین 
همچنین در خصوص برخی انتقادها درباره تکراری شدن زوج او 
و حمید لولایی در مجموعه های طنز اظهارکرد: درک نمی کنم 
تکراری شدن یعنی چه. گاهی بازیگران پیر می شوند و از دنیا 
می روند و بعد بازیگران دیگری جایشان را می گیرند. به عقیده ما 
تا زمانی که تیتراژ می رود شما درگیر اسم هستید. آقای لولایی و 
خانم گلچین یا هر عزیز دیگری اسمش نوشته می شود. وقتی شما 
درگیر داستان می شوید و آنها را کنار هم می پذیرید و با آنهاست 
که پیش می روید معنای تکراری را درک نمی کنم. این بازیگر 
بیان کرد: باید ببینیم این نقدها از چه جانبی صورت می گیرد. آیا 
این را مردم می گویند یا یک عده ای که شاید نظر سوء دارند؟ فکر 
می کنم بازیگر و قابلیتش را نمی شود در یک نوع کار محک زد. در 
تفاوت کارهاست که می توانید جربزه یک بازیگر برای بازیگری را 
محک بزنید. گلچین درباره پیشنهاد نقش های تکراری تصریح 
کرد: من احساس می کنم برخی نمی خواهند ریسک کنند. یک 
قالب تکراری را بشکنند و بعد بگویند ببینید من از این آدم 
که خانم گلچین باشد یا آقای لولایی خروجی تازه ای گرفتم. 
هیچکس نمی خواهد این ریسک را بکند. همیشه غبطه خورده ام 
و مطمئن هستم که آقای لولایی در زمینه کار جدی بسیار 
می توانند درخشان باشند. اما کدام تهیه کننده و کارگردان این 
ریسک را می کند؟ می روند دنبال نمونه هایی که امتحانشان را پس 
داده اند. آدم متاسف می شود که خیلی از کاراکتر و موقعیت هایی 
که در ذهنش دارد و آرزوی بازی کردنش را دارد از دست بدهد. 
این بازیگر یادآور شد: چرا در طی این سال ها همین کارهایی که 
بهشان ایراد وارد شده است بالاترین رتبه را آورده اند و جایزه هم 
بابتش گرفته ایم؟ من همین آدم را شاید در »شاهگوش« هم بازی 
کرده ام و جایزه هم گرفته ام. اگر در شیوه بازیگری من شباهت 
و تکراری وجود داشته در تمامی این سریال ها و در طول سال ها 
آمده و از طرف مردم مورد قبول بوده است و از منتقدان هم جایزه 
گرفته است. بنابراین نمی شود به آن ایراد گرفت. بازیگر سریال 
»بوتیمار« با بیان اینکه هنوز سر این بحث داریم که فیلمنامه 
کامل باید به ما داده شود، بیان کرد: سر »بوتیمار« ۵ قسمت از کار 
آماده بود که کار را شروع کردیم. بعد فیلمنامه در حین کار نوشته 
می شد. در مورد اکثریت سریال ها این طور است. افتی که فکر 
می کنم شاید یک جایی اش درست باشد، قصه طبیعتا ذهنیت 

نویسنده است و کارگردان درگیر تولید است. 

خبــر
مهدی   جوزی:

دستمزد بدلکاری قانونمند می شود
طراح اکشن و بدلکاری از قانونمندشدن دستمزدها در 
حوزه بدلکاری خبر داد. مهدی جوزی عضو انجمن بازیگران 
و بدلکاران سینمای ایران گفت: به تازگی من به عنوان طراح 
اکشن و بدلکاری و عباس اصانلو به عنوان سرپرست بدلکاران 
سینمای ایران از سوی انجمن حکم گرفته ام، ما باید بتوانیم 
بخشی از فعالیت های بدلکاری در سینمای ایران را سازماندهی 
کنیم. وی ادامه داد: در همین راستا در تلاش هستیم تا تیم های 
فعال در حوزه بدلکاری را شناسایی کرده و جلساتی را در زمینه 
روند عقد قرارداد در این حوزه برگزار کنیم تا بتوان دستمزد 
بخش های مختلف بدلکاری مانند چپ کردن ماشین، پرش از 
ارتفاع و… تعیین کرده تا دیگر کسی نتواند برای گرفتن یک 
پروژه دستمزد پایین تری را اعلام کند. این طراح بدلکاری در 
سینمای ایران تاکیدکرد: البته پیش نویس دستمزدها نوشته 
شده است و با حضور سرپرستان گروه های بدلکاری تایید 
می شود. این راهکارها سبب می شود تا بحث امنیت شغلی در 
حوزه بدلکاری سینمای ایران شکل و شمایل قانونی گرفته و 
مشکلی برای فعالان در این عرصه پیش نیاید. وی توضیح داد: 
ایجاد امنیت و ادامه فعالیت بدلکاری در این حوزه از مهمترین 
مواردی است که آن را دنبال می کنیم. متاسفانه در حال 
حاضر برخی از تیم های بدلکاری قیمت های متفاوتی را برای 
همکاری با پروژه ها ارائه می دهند که باید در این زمینه تلاش 
شود که مبلغ قراردادها یکسان سازی شود تا افراد با توجه به 
دانش و تجربه ای که دارند در پروژه ها حضور پیدا کنند. طراح 
اکشن و بدلکاری در سینمای ایران بیان کرد: تاکید می کنم که 
هرکدام از آیتم های بدلکاری قیمت خاص خود را دارد که باید 
براساس قیمتی که به زودی اعلام می شود گروه ها با پروژه ها 

قرارداد ببندند.
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a r m a n m e l i . i r

یک تهیــه کننده، نــویسنده 
و مدیر سینمایی معتقد است که 
اعتبار و امتیاز سینمای کوتاه صرف 
به دنبال حضور در جشنواره های 
بین المللی نیست، بلکه امتیاز اصلی 
به خلوص فیلمسازان این حوزه 
در نگاه به جامعه و زندگی مردم 
سرزمین شان است. محمد آفریده، 
گفت: فیلم کوتاه تصویر صمیمانه و 
واقعی تر زندگی، احوالات، تجربه ها 
و رویاهای هر کشور را به ترسیم 
سرمایه های  با  ایران  می کشد. 

خدادادی، جوانان خلاق و تجارب 
گسترده و متنوع فیلمسازان عرصه 
فیلم کوتاه، از اعتبار و جایگاه ویژه 
و ممتازی در بین دیگر کشورهای 
دنیا برخوردار است. او ادامه داد: 
باید باور و یقین داشته باشیم که 
اعتبار و امتیاز سینمای کوتاه صرف 
به دنبال حضور در جشنواره های 
امتیاز  بلکه  نیست،  بین المللی 
اصلی به خلوص فیلمسازان این 
حوزه در نگاه به جامعه و زندگی 
مردم سرزمین شان است. آفریده 

تصریح کرد: در حال حاضر با توجه 
به گستردگی و سهل الوصول بودن 
امکانات فیلمسازی، شاید سالانه 
بیش از ۳000 فیلم کوتاه رسمی و 
غیررسمی توسط جوان ها در ایران 
تولید می شود و اگر درست بتوانیم 
این امواج را درک و اعتماد کنیم 
آینده این هنر و یا حتی صنعت را 
بیمه خواهیم کرد. این تهیه کننده 
درباره جهان شمولی آثار کوتاه 
ایرانی گفت: سینما هنر ارتباط 
با جهان است و هرچقدر بتوانیم 
با دانش و آگاهی و برنامه ریزی 
درست، این ارتباط را جهت و 
انسجام ببخشیم به فرهنگ و هنر و 
سینمای خود کمک کرده ایم. برای 
پیشتازبودن و قدرتمندشدن در 
منطقه و جهان، چاره ای جز وسعت 
بخشیدن به فعالیت هایمان  نداریم. 
او درباره تاثیر بیماری »کرونا« بر 
وضعیت تولیدات سینمای کوتاه 
ایران افزود: متاسفانه وضعیت اکثر 
حوزه ها در برابر بیماری »کرونا«، 
وخیــم و ناراحـــت کننده است. 

امیدوارم مشکلات همه مردم در 
هر کار و شغلی برطرف و هرچه 
سریع تر این بیماری ریشه کن شود. 
اما در این میان بخش های شکننده 
و ضعیف، آسیب بیشتری متحمل 
شده اند و فیلمسازان فیلم کوتاه 
جزو مظلوم ترین  اقشاری متاثر از 
بحران کرونا هستند. آفریده ادامه 
داد: بر این باور و اعتقاد هستم که 
اگر مسئولان و متولیان حمایت 
خود را از فیلم کوتاه چند برابر کنند، 
امید به آینده و نشاط و سرزندگی 
مهمترین دستاورد این پشتیبانی 
برای آینده این سینما و کشور 
خواهد بود. این تهیه کننده ادامه 
سینمای  کوتاه،  سینمای  داد: 
بهترین فرصت هاست؛ فرصت هایی 
با  که فیلسازان جوان و خلاق 
و شیرین، جدا  تلخ  تجربه های 
از چارچوب های رایج و اداری، 
خود را در آن محک می زنند و 
سینمای ناب و اصیل و امیدبخش 
را برای ادامه حیات سینما تضمین 

می کنند.

محمد  آفریده:

اعتبار جشنواره فیلم کوتاه صرفا جشنواره های بین المللی  نیست

یوسف مرادیان: 

 امروز جوان ها 
 پول می دهند 
نقش می خرند

بازیگر سریال های خاطره انگیز »مردان آنجلس« 
و »کارآگاه علوی« که مهمان بخش »نوستالوژی« 
برنامه »سریالیست« بود، در ابتدا گفت: همچنان 
دیالوگ های همه کارهایی را که بازی کرده ام 
حفظ هستم. کسانی که با من کار کردند خواهند 
گفت که علاوه بر دیالوگ های خودم دیالوگ های 
پارتنرها را هم حفظ شده ام. به دلیل اینکه بسیار به 
سناریو، فیلمنامه و در نهایت دیالوگ پایبند هستم. 
فکر می کنم پایه و اساس شالوده کار ما را متن 
بیان می کند. او افزود: قبل از مردان آنجلس فیلم 
سینمایی »لاک پشت« را با علی شاه حاتمی  کار 
کردم و آغاز فعالیت سینمایی و تصویرم به صورت 
حرفه ای بود. بعداز آن برای کار »مردان آنجلس« 
آقای سلحشور بازیگر انتخاب می کردند و فراخوانی 
از سرتاسر ایران داده بودند و همه بروبچه هایی که 
کارهای هنری کرده اند، کسانی که کار تئاتر و 
سینما داشتند، کسانی که در کلاس های بازیگری 
آموزش می دیدند رفتیم تست دادیم. خانم کرامتی 
اولین کارشان بود و برای نقش بانوهلن انتخاب 
شدند. از کلاس های بازیگری آقای تارخ آمدند. در 
تست انتخاب شدیم و من این افتخار را داشتم که 
با بالاترین رتبه انتخاب شدم. مرادیان تاکید کرد: 
۲4 سال پیش بود و فقط به خاطر سنم در آن برهه 
از زمان قرار بود نقش یکی از اصحاب کهف را بازی 
کنم. این را در هیچ مصاحبه ای نگفته ام، چون ما 
در نقشی که انتخاب می شویم بازی می کنیم. ولی 
در ابتدا به جای شخصیت مارتینوس قرار بود نقش 
یک سریال را بازی کنم اما به دلیل شرایط سنی و 
اینکه باید همسر و یک بچه تقریبا ۵ ساله می داشتم 
کارگردان تصمیم گرفت من جوان ترین عضو گروه 
شوم. این بازیگر درباره »سریالیست« بیان کرد: 
برنامه شما را بسیار دوست دارم و معتقدم در این 
سال ها جای چنین برنامه ای بسیار خالی بوده است 
که کارها را به چالش بکشاند. فکر می کنم اتفاق 
خوبی است. بستر نظردادن مردم را فراهم می کند. 
وی در مقایسه کیفیت کارها در گذشته و حال 
گفت: در آن سال ها انتخاب ها درست بود. یکی از 
چیزهایی که من را آزار می دهد جوان هایی هستند 
که می بینم به آنها پیشنهاد می شود پول بدهید 
و نقش بخرید! در انجمن بازیگران در کنار استاد 
مشایخی دبیر انجمن بودم و سال ها دغدغه ما بود 
که این چه موجی است و چرا راه افتاده است؟ چرا 
جوانی که دوست دارد بازی کند نباید خودش را 
محک بزند. این بستر خریدنی نیست. عرصه ای که 
با پشتکار و استعداد می توانی در آن موفق باشی. 
مرادیان تاکید کرد: انتخاب ها در گذشته درست و 
بدون زدوبند بود و به همین دلیل تمام بچه هایی 
که در کار اصحاب کهف بودند به حدی صمیمت 
داشتند و انرژی های خوب وجود داشت که برای 
سرکار رفتن لحظه شماری می کردیم. صبح خیلی 
زود سرکارمی رفتیم. برای گریم و برای رسیدن به 
لوکیشن خاص. همدلی، همراهی و عشقی که 
جریان داشت حاکم بود. الان هم هست. اما آن 
زمان هنرمندان را به دور از غرور و منیت دورهم 

جمع می کرد. فکر می کنم یکی از المان مثبت این 
بود که با عشق کار می کردیم. این بازیگر افزود: 
وقتی وارد کاری می شوی صحبت های می شنوی 
که چه اتفاقاتی افتاده و چه سیری طی کرده است. 
در آن برهه از زمان مسئولان ما و کسانی که دست 
اندرکار بودند، با کارگردان نامی  مصطفی عقاد 
کارگردان »محمدرسول ا...« صحبت می کنند که 
ما چنین فیلمنامه ای داریم و می خواهیم آن را در 
ایران بسازیم. صحبت هایی می شود و در نهایت به 
این نتیجه می رسند که این بستر و شرایط با او 

آن طور که دلشان می خواهد فراهم نمی شود.
 دوست دارم کارهای فاخر بازی کنم

وی ادامه داد: آقای سلحشور در آن برهه از 
زمان می گوید من آن سریال را می سازم و از 
آقای شورجه هم دعوت می کند در کنارشان 
حضورداشته باشند. او افزود: یک گروه حرفه ای 
جمع شدند و هر صبح که آقای سلحشور می آمد 
یک قرآن جیبی کوچــک داشت و گوشه ای 
می ایستاد و قرآنش را باز می کرد و چند آیه 
زمزمه می کرد و می گفت بسم ا... الرحمن الرحیم 
بگویید و این انرژی در کار جاری بود. فضاهایی 
را در بعضی از کارها تجربه می کنیم که دلمان 
نمی خواهد تمام شود. دلمان برای هم تنگ 
می شد. تمام آن لحظه ها خاطره می شود. چند 
وقت پیش رضا توکلی را دیدم و باهم کلی خاطره 
بازی کردیم. قداست کار و چیزی که با خودش 
همراه داشت روی زندگی ما هم تاثیر داشت. 
بعد از آن کار نمی توانستم هرکاری را قبول کنم. 
دوست دارم کارهای فاخر و خوب را بازی کنم. 
این روحیه از کارهای اول من نشات گرفته است. 
مرادیان تصریح کرد: یک کوهی در سمت شهریار 
و پرند بود که نمای خارجی غار مردان آنجلس 
آنجا فیلمبرداری شد و قسمت داخلی کار در 
شهرک غزالی ساخته شد. نمی دانم هنوز ماکتش 
را نگاه داشته اند یا نه. ولی شهرفیلادلفیا را حفظ 
کرده اند. اما غار و اینها تصور کنید در فضای سوله 
مانندی بود که با دکور ساخته شد. این بازیگر 
همچنین درباره سریال »کارآگاه علوی« و نحوه 
اضافه شدنش به این مجموعه توضیح داد: دستیار 
آقای هدایت با من تماس گرفتند و گفتند آقای 
هدایت می خواهد من را ببیند. طبیعتا رفتم و 
از نزدیک باهم صحبت کردیم. آقای هدایت با 
نگارش کارآگاه علوی ۲ بیس قسمت سوم هم 
در ذهنشان بوده است. صحبت هایی که بین ما 
صورت گرفت این بود که روی انتخاب کارآگاه 
صدری تا حدودی حساسم به این دلیل که اگر 
بخواهم قسمت سوم را بسازم برایم حضور این 
کارآگاه مهم خواهد بود. به این شکل که اگر 
دقت کنید در قسمت دوم که کارآگاه صدری در 
آغاز قصه رئیس قسمت جنایی است و می رود 
و علوی را به کار برمی گرداند و پست خودش را 
به استادش می دهد و معاون او می شود. قسمت 
آخر به دلیل اینکه کارآگاه علوی وارد فضایی 
شده است که به سیستم آن زمان برخورده است. 

آخرین دیالوگ این است که اتفاق خوب این است 
که من را بازنشسته کنند و اتفاق بد این است که 
من را زندانی کنند. این آخرین جمله است و قصه 

تمام می شود.
 فیلمنامه »کارآگاه علوی« آماده است

مرادیان اظهارکرد: در خاطرم هست آقای 
هدایت گفتند در اپیزود ۳ این داستان همین اسم 
را خواهیم داشت با این تفاوت که علوی بازنشست 
شده است و در یک کتابفروشی است و آنجا نشسته 
و قصه ما با کارگاه صدری ادامه پیدا می کند و هرجا 
به مشکل برمی خورد و نمی تواند حل کند سراغ 
استادش می رود. می دانم که فیلمنامه اش توسط 
آقای هدایت آماده شده است و امیدوارم بستری 
فراهم شود که این اتفاق بیفتد. رابطه خوبی با 
آقای نجفی داشتیم. حس و رابطه برقرار شده بود 
و قطعا تاثیرگذار است. آقای حسن هدایت بسیار 
توانمندی هستند. گاهی فکر می کنم چرا در طول 

این سال ها کار نکرده اند؟
 بسیاری از پرونده ها واقعی اند

او خبر داد: می دانــم که آقای هدایت چندین 
و چند فیلمنامــه آمــاده دارند. یکسال پیش 
سرکاری بودیــم و من او را در شهرک غزالی 
دیدم. با دستیارشان بودند و گفتند مترصد این 
هستیم که کاری را آغاز کنیم. امیدوارم فصل سوم 
ساخته شود و فکر می کنم اتفاق خوبی خواهد 
بود. فکر می کنم بعضی از قصه ها به زمان انقلاب 
نزدیک می شود. می دانید که اکثر این پرونده ها 
پرونده های واقعی بوده است. نمی دانم کارآگاه 
صدری ما به ازای واقعی داشته است یا نداشته، 
اما می دانم خیلی از قصه هایی که کار کردیم 
و به تصویر کشیده شد پرونده هایی بود که در 
اختیار آقای هدایت قرار گرفته بود و واقعی بودند. 
بازیگر سریال »کارآگاه علوی« ادامه داد: حال و 
هوا و بافت نوستالژی فصل اول سریال را خیلی 
دوست داشتم. در قسمت یک استارت زده شد 
و ارتباط برقرار شد. فصل دوم هم به همین دلیل 
مورد استقبال قرار گرفت. مخاطبان در همه جای 
دنیا قصه های جنایی و معماگونه را دوست دارند. 
سینما اگر خاطرتان باشد مدتی فقط کارهای طنز 
و کمدی شده بود و خیلی دوست نداشتم چون 
جای خیلی از فیلم ها خالی بود. فقط صرف پول 
که فیلم نمی سازیم و یکسری فیلم های بفروش 
بسازیم. زمان ثابت کرد بسیاری از فیلم ها ممکن 
است تلخ باشند و رکورد بزنند. تلویزیون هم 
همین است. باید در همه حوزه ها کار ساخته 
شود. به تجربه ثابت شده است که این توان و 
قدرت و بستر فراهم است. این برنامه به چالش 
می کشد و بستری را فراهم می کند. این برنامه به 
شناخت علاقه مخاطبان سریال ها کمک می کند. 
مرادیان در پایان گفت: این روزها مشغول بازی در 
سریالی هستم که روزهای پایانی کار است. مطمئنا 
کارهایی که مقداری با روحیه ام سازگار باشد فارغ 
از هر مساله دیگری انتخاب خواهم کرد. اولویت 

برایم خود کار است.


